



## Евразийский банк увеличит капитал на 15 миллиардов тенге

15.06.2016, - Алматы. В соответствии с решением Правления от 10 июня 2016 и решением Совета Директоров от 14 июня 2016 г. **капитал** Евразийского банка будет увеличен на **15 млрд тенге**. Количество новых простых **акций** увеличится на **2 296 177**, по цене **6 532,60 тенге** за одну акцию.

Итоговый размер **акционерного капитала** составит более **86 млрд тенге, регуляторного – более 98 млрд тенге**.

«Мы верим в долгосрочный успех Евразийского банка и готовы оказывать поддержку, гарантирующую его стабильность. Бизнес-модель Банка, реализуемая в течение последних лет, позволила Банку выстоять несколько кризисных периодов и обеспечила доверие более двух миллионов казахстанцев и тысяч предприятий. Мы намерены продолжать развивать Евразийский банк до уровня первоклассного финансового института», - сообщил Председатель Совета директоров **Александр Машкевич**.

«Акционеры Банка в очередной раз увеличивают капитал, обеспечивая возможность развивать бизнес Банка. Это очень важный шаг в условиях стабилизации национальной валюты, отмечаемой в настоящее время. Вливание капитала поможет укрепить позиции Банка в сложных экономических условиях после девальвации, начавшейся летом прошлого года. Дополнительная поддержка обеспечит буфер на случай новый шоков и даст импульс к восстановлению докризисных объемов кредитования и реализации новых планов», - прокомментировал решение **Майкл Эгглтон**, Председатель Правления и член Совета Директоров Евразийского банка.

Решением Совета Директоров фактическое увеличение капитала будет реализовано в срок не позднее **31 августа 2016 г.**

### Справка:

**Евразийский банк** — универсальный казахстанский банк, предлагающий продукты и услуги клиентам всех сегментов. Основанный в 1994 г., банк представлен во всех регионах Казахстана. Имеет дочерний банк в России (Москва) с филиалами в Новосибирске, Омске и Челябинске. Последний рейтинг S&P: В, прогноз «стабильный». Член KASE, участник KazPrime.

Успешная деятельность Банка подтверждена наградами от международных изданий в номинациях «Лучший банк Казахстана» - IAIR, 2014 г. «Лучший банк Казахстана» - EMEA Finance, 2013 г., 2014 г., «Лучший розничный банк Казахстана» - Asian Banking & Finance, 2012, 2013 и 2015 гг., «Лучший банк Казахстана» - Euromoney, 2012 г. и «Банк Года в Казахстане» - The Banker в 2012 и 2014 г.

Пресс-служба Евразийского банка:

тел. +7 (727) 2 599 599 (вн. 3288)

[press@eubank.kz](mailto:press@eubank.kz)

[www.eubank.kz](http://www.eubank.kz)



## Eurasian Bank to Raise KZT15bln of New Capital

**15.06.2016, - Almaty.** Following the decision of the Management Board as of 10 June 2016 and the decision of the Board of Directors as of 14 June 2016 the **Capital** of Eurasian Bank will be increased by **KZT 15bln**. The number of new **ordinary shares** will increase by **2 296 177** at **KZT6 532,6** per share. The capital injection will raise **Equity Capital** to over **KZT86 bln** and **Regulatory Capital** to over **KZT98bln**.

«We believe in long-term success of Eurasian bank and ready to provide support to ensure its stability. The Bank's business-model, implemented over the last years, allowed the Bank to withstand crisis periods and earn the trust from over two million of Kazakhstan citizens and thousands of businesses. We will continue to grow Eurasian bank to the level of a first-class financial institution », - commented **Alexandr Machevitch**, Chairman of Supervisory Board.

«Shareholders of the Bank are increasing its capital, which allows us to grow our business. This is very important now that the economy and the national currency have stabilized. New capital is required to enhance our position in today's tough economic environment after the significant devaluation beginning in summer last year. The additional support will provide a buffer to future shocks as well as gives momentum to build back lending volumes and to launch new projects », - said **Michael Eggleton**, CEO and member of Supervisory Board of Eurasian bank.

The Supervisory Board set the date to finalize the capital increase to not later than **31 August 2016**.

### About Eurasian Bank:

**Eurasian Bank** is a universal commercial Kazakhstan bank catering products and services to clients in all segments. The Bank was founded in 1994. It covers all regions of Kazakhstan and has a subsidiary in Russia (Moscow) with branches in Omsk, Novosibirsk and Chelyabinsk. It is rated "B" by S&P. Eurasian Bank is a member of KASE and a party to KazPrime.

The Bank's accomplishments were acknowledged by the following awards: Best Bank – Kazakhstan in 2014 (**IAIR**), Best Bank – Kazakhstan in 2013 and 2014 (**EMEA Finance**), Domestic Retail Bank of the Year, Kazakhstan in 2012, 2013 and 2015 (**Asian Banking & Finance**), Best Bank in Kazakhstan, 2012 (**Euromoney**), and Bank of the Year 2012 and 2014 in Kazakhstan (**The Banker**).